
Utdrag ur styrelseprotokoll tisdagen den 14 november 2017 

Ekonomin är god. Vi har fått förtroendet att arrangera SM i nationell skeet den 11-12/8 

2018. Diskuterades en separat bana för jägarexamens markmål och Göran Norén tar fram  

underlag och kalkyl. Vidare diskuterades investering i en skyttesimulator. Styrelsen kommer 

att göra studiebesök på Öster Malma härför. Inget bestämt om anskaffande av större 

åkgräsklippare. Traktorn fortfarande inte såld. Bancheferna på 50 och 80-meters banan  

undersöker möjligheterna att med hjälp av rörlig monitor skjuta på kortare avstånd.  Betr.  

nyckelfrågan kommer den att behandlas i AU och presenteras vid nästa styrelsemöte  

onsdagen den 17 januari 2018. 

Sammanställt Cläre Söderström-S 


